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جلسه محرمانه وزرای خارجه اتحادیه اروپا با گروسی درباره ایران
یک رسانه اروپایی درباره نشست وزرای خارجه اتحادیه اروپا در بروکسل خبر داد که آنها پیش از آغاز این جلسه از «رافائل گروسی» مدیرکل آژانس

<;br&#47;><br&#47>.بینالمللی انرژی اتمی میزبانی کردند

به گزارش سایت خبری پرسون، خبرگزاری ایتالیایی «آجنزیا نووا» گزارش داد، «آنتونیو تاجانی» معاون نخستوزیر و وزیر خارجه ایتالیا برای شرکت در
نشست «شورای وزرای خارجه اتحادیه اروپا» در بروکسل حضور دارد.

طبق این گزارش، نشست وزرای خارجه اتحادیه اروپا به ریاست «جوزپ بورل» مسئول سیاست خارجی اتحادیه اروپا امروز در بروکسل برگزار میشود.

این رسانه اروپایی درباره محور نشست امروز وزرای خارجه اتحادیه اروپا خبر داد که آنها درباره «تجاوز روسیه علیه اوکراین، وضعیت ساحل و کشورهای
ساحلی غرب آفریقا» تبادل نظر کنند.

«آجنزیا نووا» همچنین خبر داد، وزرای خارجه اتحادیه اروپا به طور خاص درباره «وضعیت در ایران، قفقاز جنوبی، افغانستان، ونزوئلا، مونته نگرو و
اتیوپی» هم صحبت خواهند کرد.

در گزارش این خبرگزاری ایتالیایی آمده است، پیش از آغاز نشست وزرای خارجه اتحادیه اروپا «صبحانه غیر رسمی» با رافائل گروسی مدیرکل آژانس
بینالمللی انرژی اتمی به میزبانی اتریش برگزار شد که به طور خاص به موضوعات مرتبط با اوکراین و ایران اختصاص داشت.

در بخش پایانی این گزارش آمده است که قرار است یک جلسه «شام کاری» با «محمد ابراهیم اشتیه» نخستوزیر تشکیلات خودگردان فلسطین هم
برگزار و درباره مسائل مرتبط به فلسطین رایزنی شود.

دیدار غیررسمی اتحادیه اروپا با مدیرکل آژانس بینالمللی انرژی اتمی در شرایطی انجام شده که جورپ بورل طی سخنانی درباره نشست امروز
توضیحاتی درباره دستورکار ضد ایرانی نشست امروز وزرای خارجی ارائه داد.

هفته گذشته دو منبع آگاه به خبرگزاری رویترز گفته بودند که وزرای خارجه اتحادیه اروپا در نشست سوم بهمن ماه خود قصد دارند تحریمهایی را علیه
۳۷ شخص و نهاد ایرانی وضع و روی موضوع قرارگیری نام سپاه در فهرست سازمانهای تروریستی کار کنند.

جوزپ بورل مسئول سیاست خارجی اتحادیه اروپا در آستانه نشست امروز وزرای خارجه اتحادیه اروپا تأکید کرد که قرار دادن نام سپاه پاسداران انقلاب
اسلامی در لیست سازمانهای تروریستی نیازمند تصمیم دادگاه است. وی تصریح کرد: «نمیتوانید بگویید که سپاه را تروریست میدانم چون این گروه

را دوست ندارم. ابتدا باید دادگاه در این زمینه تصمیم بگیرد».


